

《单词百科:synthetically是什么意思?synthetically怎么发音?synthetically的解释和用法》

英语单词synthetically是什么意思?synthetically怎么读?synthetically怎么发音?简答网为您整理了synthetically的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



synthetically怎么读

synthetically的读音:[s n' θ et kl]

synthetically的意思

1、adv.综合地;以合成方法;

synthetically的双语例句

1、 Then, a software architecture model of synthetically personnel information system was designed.

设计了综合人事信息系统软件体系结构模型.

2、We synthetically discuss characteristic of the candy shaping mechanism and the cooling unit.

设计思想及酥糖成型机的工艺过程和主要机构的工作过程.

3、The most common production of Polonium is by synthetically making it.

最常见的钋是人工生产的.

4、The characteristic of light manufacturing technology is synthetically described in this paper.

综合评述了光制造技术的特征.

5、Will Synthetically Engineered Immune Cells Stop AIDS?

人工合成工程免疫细胞是否能阻止艾滋病?

6、It must be a tendency that we the distribution net synthetically also use and manage them synthetically.

综合利用、管理信息资源和设备资源一定是今后配电网络发展的趋势.

7、Thus , the beet should be synthetically developed in the utilization value.

应该挖掘甜菜的综合利用价值.

8、The time sequence model synthetically reflects trends of groundwater level.

总体来说,季节性时序模型的模拟和预测精度较高.

9、With some drugs, it is easier and cheaper to produce the entire product synthetically.

对于某些药物来说,合成生产整个产品更容易,更便宜.

10、The paper synthetically analyzes the ecology-environment situation and issues in River Delta.

综合分析了长江三角洲的生态环境态势与问题.

11、Innovative methods are cross-related and used synthetically.

创意方式是彼此联络、综合应用的.

12、Considering synthetically from multiple factor, we can divide the figures into into four main areas.

从多重因素综合考虑,汉画分布区域划分为四个主要区域是比较合理的.

13、Renovate the protection project synthetically, improve wetland ecology and resume ability.

开展综合整治保护工程, 提高湿地生态恢复能力.

14、The quality of a research and the are synthetically manifested in a research report.

研究报告是研究质量和作者水平的综合体现.

15、Let's analyse the causes of our failure synthetically.

让我们综合分析我们失败的原因.

以上是简答网为您整理的synthetically怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于synthetically的用法、synthetically的释义、synthetically的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/synthetically>